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PROTOKÓŁ  NR  V/I/14 

z I SESJI  SEJMIKU  WOJEWÓDZTWA 

ŚLĄSKIEGO  V  KADENCJI 
 

(01.12.2014 r. – Sala Sejmu Śląskiego, gmach Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego) 

 

 

1. Otwarcie sesji godz. 10
15

 – Radna Senior – Maria Potępa: 
 

[zwołanie pierwszej sesji nowo wybranego Sejmiku Województwa Śląskiego 

nastąpiło na podstawie postanowienia Pani Barbary Suchowskiej, Komisarza 

Wyborczego w Katowicach z dnia 25 listopada 2014 roku (DKT-714-104/14) – 

kopia stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji]. 

 

Porządek sesji ustalony przez Komisarza: 

 

1. Otwarcie sesji przez radnego seniora. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Ślubowanie radnych. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

- radna Maria Potępa – stosownie do zapisu art. 21 ust. 6 ustawy 

o samorządzie województwa przypadł mi w udziale zaszczyt rozpoczęcia 

i prowadzenia I sesji Sejmiku do momentu wyboru nowego przewodniczącego 

… Serdecznie witam Pana Piotra Litwę, Wojewodę Śląskiego, Pana Piotra 

Spyrę, II Wicewojewodę … przybyłych Parlamentarzystów … witam Pana 

Andrzeja Czaputę, Przewodniczącego Wojewódzkiej Komisji Wyborczej 

Witam w sposób szczególny nowo wybranych Radnych Sejmiku 

Województwa Śląskiego ! 

 

 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze: 
 

Zaświadczenia o wyborze wręczył nowo wybranym radnym Pan Andrzej 

Czaputa, Sędzia Sądu Okręgowego, Przewodniczący Wojewódzkiej Komisji 

Wyborczej w Katowicach. 

 

Lista radnych: 

Tomasz Bednarek, Halina Bieda, Bożena Borys-Szopa, Sylwia Cieślar, Piotr 

Czarnynoga, Michał Czarski, Stanisław Dąbrowa, Barbara Dziuk, Stanisław 

Dzwonnik, Lucyna Ekkert, Adam Gawęda, Stanisław Gmitruk, Jerzy Gorzelik, 
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Arkadiusz Grabowski, Michał Gramatyka, Tadeusz Gruszka, Marek Gzik, 

Magdalena Idzik, Krystyna Jasińska, Andrzej Kamiński, Bronisław Karasek, 

Kazimierz Karolczak, Jan Kawulok, Julia Kloc, Maciej Kolon, Bronisław 

Korfanty, Urszula Koszutska, Gabriela Lenartowicz, Ryszard Majer, Jarosław 

Makowski, Kazimierz Matuszny, Mirosław Mazur, Henryk Mercik, Janusz 

Pasternak, Andrzej Pilot, Maria Potępa, Zbigniew Przedpełski, Marta Salwierak, 

Andrzej Sławik, Martyna Starc-Jażdżyk, Mirosław Szemla, Janusz Wita, 

Grzegorz Wolnik, Michał Wójcik, Marian Zembala. 

 

 

3. Ślubowanie radnych: 
 

- radna Maria Potępa – …czynnością potwierdzającą włączenie danej osoby w 

skład Sejmiku jest złożenie ślubowania, zaś odmowa złożenia jest 

równoznaczna ze zrzeczeniem się mandatu …[odczytała treść roty 

ślubowania]: 

Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 

Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić 

wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej województwa i 

dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej 

Polskiej. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: Tak mi dopomóż 

Bóg. 

Wszyscy obecni radni złożyli ślubowanie [kopia listy obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu]. 

 

 

4. Wybór Przewodniczącego Rady: 
 

- radna Maria Potępa – …głosowanie przeprowadza komisja, która 

przedstawia zasady, czuwa nad przebiegiem oraz ogłasza wynik poprzez 

odczytanie protokołu. Procedura jest szczegółowo przedstawiona w 

Regulaminie komisji skrutacyjnej, który Państwo otrzymaliście. Proszę o 

zgłaszanie osób do pracy w komisji. Nie może w niej uczestniczyć osoba, 

której ma dotyczyć głosowanie… 

 

[do pracy w komisji skrutacyjnej zgłoszono następujących radnych: Martyna 

Starc-Jażdżyk (PO), Halina Bieda (PO), Andrzej Kamiński (PiS), Bronisław 

Karasek (PSL), Janusz Wita (RAŚ) – (wyznaczeni radni wyrazili zgodę na 

pracę w komisji)]. 

 

- radna Maria Potępa – otwieram listę kandydatów na funkcję 

Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego. Proszę o zgłaszanie 

kandydatów… 
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Kandydaturę radnej Bożeny Borys-Szopy (PiS) przedstawił radny Jan Kawulok. 

 

Kandydaturę radnego Grzegorza Wolnika (PO) przedstawił radny Jarosław 

Makowski. 

 

[Wobec braku innych zgłoszeń lista została zamknięta – kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie]. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie województwa głosowanie przeprowadza się w sposób tajny. 

Decyduje bezwzględna większość głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Sejmiku. 

 

[przerwa w obradach na przygotowanie kart do głosowania]. 

 

Komisja rozdała radnym karty do głosowania, wyjaśniła zasady i 

przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

[przerwa w obradach w celu obliczenia wyników głosowania]. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – odczytała protokół komisji – radnym 

rozdano 45 kart do głosowania. Po otwarciu urny komisja stwierdziła, iż 

znajduje się w niej 45 kart. Po sprawdzeniu kart stwierdzono, iż głosów 

ważnych oddano - 45, nieważnych – 0. Kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

- radny Grzegorz Wolnik: za – 25, 

- radna Bożena Borys-Szopa: za – 20. 

Wobec powyższego komisja stwierdziła, iż Przewodniczącym Sejmiku 

Województwa Śląskiego został wybrany radny Grzegorz Wolnik. 

 

- radna Maria Potępa – przedstawienie protokołu komisji oznacza, że Sejmik 

podjął uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego z wpisaniem nazwiska 

Pana Grzegorza Wolnika, a zatem w § 1: na podstawie prawidłowo 

przeprowadzonego tajnego głosowania Przewodniczącym Sejmiku 

Województwa Śląskiego został wybrany radny Grzegorz Wolnik. 

 

[radny Grzegorz Wolnik, nowo wybrany Przewodniczący Sejmiku 

Województwa Śląskiego przejął prowadzenie obrad] 

 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – zaproponował 

rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwał w sprawie: 
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- wyboru Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa Śląskiego, 

- wyboru Marszałka Województwa Śląskiego, 

- wyboru Wicemarszałków Województwa Śląskiego, 

- wyboru Członków Zarządu Województwa Śląskiego, 

- wynagrodzenia Marszałka Województwa Śląskiego. 

Zgodnie z treścią art. 21 ust. 2 o samorządzie województwa sejmik może 

wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością ustawowego 

składu (co najmniej 23 głosy za). 

 

Głosowanie nad uzupełnieniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa 

Śląskiego (projekt uchwały na druku V/4): 

 

za  45 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad uzupełnieniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru Marszałka Województwa Śląskiego (projekt 

uchwały na druku V/5): 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 19 

 

 

Głosowanie nad uzupełnieniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru Wicemarszałków Województwa Śląskiego (projekt 

uchwały na druku V/6): 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 21 

 

 

Głosowanie nad uzupełnieniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru Członków Zarządu Województwa Śląskiego 

(projekt uchwały na druku V/7): 

 

za  25 
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przeciw 0 

wstrzym. 20 

 

 

Głosowanie nad uzupełnieniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wynagrodzenia Marszałka Województwa Śląskiego (projekt 

uchwały na druku V/18): 

 

za  43 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 

Sejmiku Województwa Śląskiego: 
 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – zaproponował aby 

komisja skrutacyjna przeprowadzająca wybory dotyczące Przewodniczącego 

Sejmiku działała w tym samym składzie przy pozostałych głosowaniach. 

Propozycja została przyjęta. Po otwarciu listy kandydatów: 

- radny Jan Kawulok przedstawił kandydaturę radnej Bożeny Borys-Szopy, 

- radny Janusz Wita zarekomendował kandydaturę radnego Henryka Mercika, 

- radny Mirosław Szemla przedstawił kandydaturę radnego Stanisława 

Gmitruka. 

 

[Wobec braku innych zgłoszeń lista została zamknięta – kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie]. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – podobnie jak przy wyborze 

Przewodniczącego Sejmiku, zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie 

województwa głosowanie przeprowadza się w sposób tajny. Decyduje 

bezwzględna większość głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Sejmiku. Sejmik dokonuje wyboru nie więcej niż 3 

wiceprzewodniczących. W tym przypadku liczba miejsc do obsadzenia zgadza 

się z liczbą kandydatów. 

 

[przerwa w obradach na przygotowanie kart do głosowania]. 

 

Komisja rozdała radnym karty do głosowania, wyjaśniła zasady i 

przeprowadziła głosowanie tajne. 
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- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – poprosił o prezentację 

przewodniczących klubów radnych. 

Klub PiS powierzył funkcję przewodniczącego radnemu Janowi Kawulokowi, 

klub PO – przewodniczącym został radny Jarosław Makowski, 

klub PSL – przewodniczący radny Mirosław Szemla, 

klub RAŚ – przewodniczący radny Henryk Mercik. 

 

[przerwa w obradach w celu obliczenia wyników głosowania]. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – odczytała protokół komisji – radnym 

rozdano 45 kart do głosowania. Po otwarciu urny komisja stwierdziła, iż 

znajduje się w niej 45 kart. Po sprawdzeniu kart stwierdzono, iż głosów 

ważnych oddano – 45, nieważnych – 0. Kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

- radna Bożena Borys-Szopa: za – 44, przeciw – 0, wstrzym. – 1, 

- radny Henryk Mercik: za – 43, przeciw – 2, wstrzym. – 0, 

- radny Stanisław Gmitruk: za – 45, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Wobec powyższego wszyscy kandydaci objęli funkcję wiceprzewodniczących 

Sejmiku Województwa Śląskiego. 

 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – oznacza to przyjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa 

Śląskiego z wpisaniem nazwisk osób, które poddały się procedurze 

głosowania. § 1 uchwały brzmi: na podstawie prawidłowo przeprowadzonego 

głosowania tajnego Wiceprzewodniczącymi Sejmiku Województwa Śląskiego 

wybrani zostali: Radna Bożena Borys-Szopa, Radny Henryk Mercik, Radny 

Stanisław Gmitruk. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Marszałka Województwa 

Śląskiego: 
 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – …otwieram listę 

kandydatów… 

 

- radny Jarosław Makowski – w imieniu klubu radnych PO zgłosił 

kandydaturę Wojciecha Saługi na Marszałka Województwa Śląskiego. 

 

- radny Jan Kawulok – w imieniu klubu PiS zaproponował kandydaturę 

radnego Piotra Czarnynogi. 
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[Wobec braku innych zgłoszeń lista została zamknięta – kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie]. 

 

- radny Piotr Czarnynoga – przedstawił drogę swej kariery, a także uwagi i 

postulaty do działalności samorządu województwa, w tym: 

- potrzebę zmian, w tym powrót myślenia samorządowego, czyli powołanie 

Zarządu z grona radnych, po jednym z każdego ugrupowania, 

- potrzebę zerwania z antysamorządowym zwyczajem, wedle którego politycy 

spoza Sejmiku decydują co ma on robić, 

- potrzebę rozwiązania problemów, m.in. z niedokończonymi inwestycjami: 

Stadionem Śląskim, autostradą A1, ponadto z Kolejami Śląskimi, 

 

- Pan Wojciech Saługa – zadeklarował ciężką i wytrwałą pracę na rzecz 

województwa, także z przedstawicielami opozycji. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – Sejmik przy wyborze Marszałka 

Województwa, działając na podstawie z art. 32 ust. 2 ustawy o samorządzie 

województwa, przeprowadza głosowanie tajne. Decyduje bezwzględna 

większość ustawowego składu sejmiku. 

 

- radny Michał Wójcik – zapytał kandydata o priorytety w rozpoczynającej się 

kadencji. Co z problemem depopulacji ? Co z odpolitycznieniem spółek 

samorządowych z działaczy PO, np. w Parku Śląskim ? 

 

- radny Jerzy Gorzelik – wybór marszałka, to nie tylko wybór konkretnego 

człowieka, ale także pewnej wizji. Pytanie do obu kandydatów: jakie będą 

priorytety polityki transportowej i jaki udział ma mieć w tym transport 

kolejowy ? Jakie perspektywy rozwoju ma właśnie ten transport ? 

 

- Pan Wojciech Saługa – co do pytania Pana Gorzelika – transport kolejowy to 

kręgosłup komunikacji w regionie – i tak trzeba myśleć o Kolejach Śląskich i 

wokół nich budować pozostałe osie transportu. Priorytety polityki 

transportowej to przede wszystkim: organizacja, a to nie przewoźnik powinien 

organizować transport, lecz specjalnie powołana do tego agenda, a także 

inwestycje w infrastrukturę kolejową. 

 

- radny Piotr Czarnynoga – podstawowym problemem jest to, że jako 

samorząd mamy wpływ jedynie na Koleje Śląskie, natomiast brak współpracy 

z samorządami lokalnymi co do transportu autobusowego. Niestety nie 

posiadamy w tym zakresie narzędzi finansowych i ustawowych. Jest to w 

zasadzie robione za pieniądze wyżebrane od gmin. Ponadto, od wielu lat nie 

możemy doczekać ukończenia niektórych odcinków drogi ekspresowej S 1. 



8 

Nie istnieje recepta na szybkie stworzenie dobrej komunikacji w 

województwie w ciągu 4 lat, bo należy wziąć pod uwagę to, co przez 16 lat 

istnienia Sejmiku zostało w tym zakresie zrobione … bardzo niewiele. 

 

- radny Ryszard Majer – jakie będą działania w zakresie wyrównania jakości 

służby zdrowia w regionach i dostępności do usług ? Problem depopulacji – 

województwo się wyludnia i starzeje – co kandydaci mają zamiar robić w tej 

kwestii ? 

 

- Pan Wojciech Saługa – komfort i jakość życia w regionie musi być 

priorytetem, a zatem działania na rzecz zatrzymania ludzi, by chcieli tu 

mieszkać, uczyć się. Nie ma dziedziny, w której nie można by podjąć takich 

działań. 

 

- radny Piotr Czarnynoga – służba zdrowia w każdej jednostce samorządu 

powinna być priorytetem, tak jak i w polityce państwa. Niestety jesteśmy 

świadkami ucieczki przed odpowiedzialnością, co przekłada się na 

zmniejszenie bezpieczeństwa zdrowotnego i jako PiS jesteśmy przeciwni zbyt 

wielu prywatyzacjom, zwłaszcza dużych jednostek. Przykład szpitala w 

Tychach jest wymowny. Jako pierwsi w tym kraju powinniśmy wprowadzić 

sieć szpitali, która będzie miała gwarantowane finansowanie z NFZ, ale nie 

możemy tego zrobić sami. Trzeba to skonstruować z innymi samorządami i 

ministrem. Przydaje się współpraca z dużymi samorządami miejskimi tak w 

tym zakresie, jak i w skuteczniejszym wprowadzeniu Karty Dużej Rodziny, 

która może choć trochę zapobiec niekorzystnym tendencjom, które 

uwidaczniają się np. w migracji. Dobrze skonstruowany Zarząd, niekoniecznie 

z osób, które pokazały już co potrafią, albo nie czego potrafią, jest jakąś 

niewielką gwarancją, że wyjdziemy z tego impasu. 

 

- radna Boże Borys-Szopa – za chwilę musimy podjąć bardzo ważną dla 

województwa decyzję. Nie można myśleć tylko kategoriami matematyki, ale 

kategoriami dobra wspólnego. Mam pytanie do kandydata spoza Sejmiku: co z 

wizją górnictwa, jakie były lub będą jego działania, by zamykanie kolejnych 

kopalń i zwiększenie się bezrobocia w województwie nie stało się faktem. I 

apel żebyście Państwo, nie patrząc na matematykę, podejmowali decyzje we 

własnym sumieniu. 

 

- Pan Wojciech Saługa – jest nowy minister ds. górnictwa, jest przygotowany 

program na szczeblu rządowym – nie jest to kompetencja Sejmiku, co nie 

znaczy, że z tej sali nie musi płynąć głos dotyczący ratowania tej branży. Ja 

akurat jestem dumny z naszego regionu i obiecuję, że nie będę marszałkiem 

narzekającym i kontestującym, ale ciężko pracującym i patrzącym w 

przyszłość. 
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Komisja rozdała radnym karty do głosowania, wyjaśniła zasady i 

przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

[przerwa w obradach w celu obliczenia wyników głosowania]. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – odczytała protokół komisji – radnym 

rozdano 45 kart do głosowania. Po otwarciu urny komisja stwierdziła, iż 

znajduje się w niej 45 kart. Po sprawdzeniu kart stwierdzono, iż głosów 

ważnych oddano – 45, nieważnych – 0. Kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

- Pan Wojciech Saługa: za – 25, wstrzym. – 1, 

- Radny Piotr Czarnynoga: za – 19, wstrzym. – 1. 

Wobec powyższego Marszałkiem Województwa Śląskiego został wybrany 

Pan Wojciech Saługa. 

 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – by formalnościom 

stało się zadość odczytuję uchwałę w sprawie wyboru Marszałka 

Województwa Śląskiego… w § 1 zapis brzmi: na podstawie prawidłowo 

przeprowadzonego głosowania tajnego Marszałkiem Województwa Śląskiego 

został wybrany Pan Wojciech Saługa. 

 

- radny Jan Kawulok – [z miejsca] – wynik się nie sumuje, bo jest 25 za i 1 

wstrzymujący oraz 19 za i 1 wstrzymujący… 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – wynik od strony arytmetycznej może 

wyglądać dziwnie, ale przy obydwu nazwiskach mamy 3 opcje: za, przeciw, 

wstrzymujący i oprócz głosów za kandydatami było też po jednym 

wstrzymującym przy drugim kandydacie. 

 

- Marszałek Wojciech Saługa – wyraził podziękowania dla odchodzącego 

Zarządu. Podkreślił wagę współpracy niezależnie od opcji politycznej. 

Zamykanie się w wąskim partyjnym myśleniu niczemu nie służy. 

Niewątpliwym walorem tej tak doświadczonej ziemi jest jej różnorodność. 

Współpraca zawsze dawała dobre efekty i dorobek, z którego możemy być 

dumni. Nadal wytwarzamy 13 % PKB i jest to dobry punkt wyjścia i 

możliwość dalszego podnoszenia poprzeczki. Jesteśmy w czołówce regionów 

najbardziej atrakcyjnych dla inwestorów, ale także jednym z najbardziej 

nasyconym przedsiębiorczością, małą i średnią. Jest też dobra infrastruktura 

drogowa. Mamy prawo być z tego dumni, lecz tego kapitału nie możemy 

zaprzepaścić. Ustępujący Zarząd wynegocjował kontrakt regionalny, który 
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otworzy przed nami szereg możliwości, ale zależy to także od naszej 

współpracy. Zostaną wydane pieniądze na wsparcie służby zdrowia, na 

wsparcie przedsiębiorczości. Będziemy zabiegać o dokończenie sieci dróg, w 

tym ekspresowych i autostrad, także o wybudowanie sieci światłowodowych. 

Wyzwaniem będzie wdrożenie śląskiego budżetu obywatelskiego. Będziemy 

dbać o spuściznę kulturową. Wszystkie wspomniane działania będą 

podejmowane w oparciu o głos ekspertów. Te działania wymagają wielkiej 

otwartości, ale z tego nasz region jest już znany. Podsumowując – 

niewątpliwie najważniejszym priorytetem jest więc poprawa komfortu życia 

mieszkańców regionu na każdym poziomie. Jako Marszałek zrobię wszystko 

byśmy mogli być nadal dumni z naszego regionu. 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicemarszałków 

Województwa Śląskiego: 
 

- Marszałek Wojciech Saługa – korzystając ze swoich uprawnień zgłaszam na 

Wicemarszałków: Panią Aleksandrę Skowronek i Pana Radnego Stanisława 

Dąbrowę [przedstawił sylwetki kandydatów]. 

 

[Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie] 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – przy wyborze Wicemarszałków 

Województwa, w oparciu o art. 32 ust. 1, 3 i 4 ustawy o samorządzie 

województwa, przeprowadza się głosowanie tajne. Decyduje zwykła większość 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu sejmiku. 

 

Komisja rozdała radnym karty do głosowania, wyjaśniła zasady i 

przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

[przerwa w obradach w celu obliczenia wyników głosowania]. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – odczytała protokół komisji – radnym 

rozdano 45 kart do głosowania. Po otwarciu urny komisja stwierdziła, iż 

znajduje się w niej 45 kart. Po sprawdzeniu kart stwierdzono, iż głosów 

ważnych oddano – 45, nieważnych – 0. Kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

- Pani Aleksandra Skowronek: za – 25, przeciw – 20, wstrzymujących – 0, 

- Radny Stanisław Dąbrowa: za – 26, przeciw – 7, wstrzymujących – 12. 

 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – pozwalam sobie 

odczytać uchwałę, która kończy procedurę wyboru wicemarszałków… § 1: na 
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wniosek Marszałka Województwa Śląskiego, w wyniku prawidłowo 

przeprowadzonego głosowania tajnego, Wicemarszałkami Województwa 

Śląskiego został wybrani: Pani Aleksandra Skowronek, Radny Stanisław 

Dąbrowa. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członków Zarządu 

Województwa Śląskiego: 
 

- Marszałek Wojciech Saługa – zgłosił kandydatury radnej Gabrieli 

Lenartowicz oraz radnego Kazimierza Karolczaka [przedstawił sylwetki 

kandydatów]. 

 

[Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie] 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – podobnie przy poprzednim głosowaniu, 

działając w oparciu o art. 32 ust. 3 ustawy o samorządzie województwa, 

przeprowadza się głosowanie tajne. Decyduje zwykła większość głosów w 

obecności co najmniej połowy ustawowego składu sejmiku. 

 

Komisja rozdała radnym karty do głosowania, wyjaśniła zasady i 

przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

[przerwa w obradach w celu obliczenia wyników głosowania]. 

 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – poinformował, iż 

następne posiedzenie Sejmiku odbędzie się 8 grudnia w celu powołania 

komisji i rozpoczęcia pracy nad budżetem. 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – odczytała protokół komisji – radnym 

rozdano 45 kart do głosowania. Po otwarciu urny komisja stwierdziła, iż 

znajduje się w niej 45 kart. Po sprawdzeniu kart stwierdzono, iż głosów 

ważnych oddano – 45, nieważnych – 0. Kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

- Radna Gabriela Lenartowicz: za – 25, przeciw – 17, wstrzymujących – 3, 

- Radny Kazimierz Karolczak: za – 25, przeciw – 15, wstrzymujących – 5. 

 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – aby wszystkim 

formalnościom stało się zadość odczytam kolejną uchwałę… w § 1: na 

wniosek Marszałka Województwa, w wyniku prawidłowo przeprowadzonego 

głosowania tajnego, Członkami Zarządu Województwa Śląskiego wybrani 

zostali: Radna Gabriela Lenartowicz, Radny Kazimierz Karolczak. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Marszałka 

Województwa Śląskiego: 
 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – projekt uchwały 

wszyscy Państwo otrzymali, zatem nie będę jej odczytywał. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  42 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – złożyła wniosek do mającej powstać 

Komisji Statutowo-Regulaminowej o przejrzenie i naniesienie ewentualnych 

poprawek do Regulaminu komisji skrutacyjnej. 

 

 

10. Zamknięcie sesji: 
 

- radny Grzegorz Wolnik, Przewodniczący Sejmiku – wyczerpaliśmy 

porządek obrad… I sesję Sejmiku Województwa Śląskiego uważam za 

zamkniętą ! [godz. 15
10

]. 


